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Zápis z 4. jednání Kulturní komise (KK) Rady městské části Praha-Čakovice 

Datum jednání:     11. 9. 2023 
Místo jednání:     Salónek u Herčíků  
Začátek jednání:     18:30 
Konec jednání:     20:30 
Jednání řídila:     Mgr. Marcela Tůmová 
Přítomni dle prezenční listiny:   Mgr. Marcela Tůmová – předsedkyně  

Bc. Iva Bížová 
      Jaroslava Krákorová 
      Lukáš Kováčik 

Mgr. Miroslav Laštovka  
      Anna Raková 

Daniela Tománková 
 

Omluveni:      Mgr. Pavla Štefanová     
Ing. Kateřina Rosická 

Hosté:      Mgr. Martin Střelec (Radní pro kulturu MČ)  

Zapsala:      Mgr. Marcela Tůmová 

Program jednání:  

1. Zhodnocení již uskutečněných akcí KK  
2. Možnost prodeje vstupenek online přes různé platformy 
3. Plán akcí na období 10 - 12/2023, 2024  
4. Možnost pořádání venkovních akcí 
5. Diskuze (koncepce, rozpočet)  

Komise zhodnotila již uskutečněné akce, konkrétně Šanson žije VI se Světlanou Nálepkovou, který 
byl cca měsíc před akcí vyprodán a byl velice úspěšný, dále pak Filharmoniště pro rodiče s malými 
dětmi, kde byly zaznamenány pozitivní ohlasy a zájem o pokračování.  Výborně bylo i naplněno 
představení Divadla Procity na zámecké půdě. Dále se hovořilo o výborných ohlasech, týkajících se 
dvou přednášek, a to cestovatelské přednášky od Mgr. Michaela Fokta a přednášce o divadelním odd. 
Národního muzea od Mgr. Markéty Trávníčkové. Všechny akce organizovala Mgr. Marcela Tůmová ve 
spolupráci s Kateřinou Marzsálkovou. Velmi kladně a s velkými ohlasy byla hodnocena pilotní akce 
venkovního festivalu Zámek Fest, kterou organizoval a zajistil ve spolupráci s MČ Čakovice Lukáš 
Kováčik. Akce byla zaměřena na mladé publikum a navštívilo ji v zámeckém parku cca 2,5 až 3 tis. lidí. 

Plánované akce pro budoucí období:  
10/2023 Jitka Vrbová (zaměřeno na seniory)  
11/2023 Bára Štěpánová 
12/2023 Vánoční koncert (přesunut na 2/2024 pro limit v rozpočtu KK) 
05/2024 Sandra Pogodová  



Komise diskutovala naplněný rozpočet roku 2023 a možnost zařadit do příštího roku 2024 opět 
venkovní akci (festival) v prostorách čakovického parku. Pan radní pro kulturu Mgr. Martin Střelec 
bude možné způsoby financování této akce diskutovat na jednání Rady MČ. Akce pro příští rok se 
začnou plánovat a připravovat k realizaci dle možností rozpočtu, který bude do konce roku 2023 od 
pana radního KK prezentován. Dále komise diskutovala možný prodej vstupenek on-line přes 
doporučené platformy např. Go-Out. Bude projednáno na jednání Rady. KK má nastavený sdílený disk 
do kterého každý člen KK může vstupovat a přidávat nápady na nové akce a představení, tak, aby byly 
naplněny potřeby všech jednotlivých generací. Dále je výborně veden Facebookový účet Kulturní 
komise Lukášem Kováčikem, kde se deklarují jednotlivé akce. Diskuze o možnosti většího prostoru pro 
uvádění letáků akcí v čakovickém časopisu.  

Termín dalšího jednání KK bude stanoven, jakmile bude od MČ Praha Čakovice předložen a stanoven 
rozpočet pro období roku 2024.   

 

 


